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PROTOKÓŁ NR 16/20 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW, 

KOMISJI GOSPODARCZEJ I KOMISJI SPOŁECZNEJ, 

KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 22.10.2020 R. 

 
 Posiedzenie o godz. 16.00 otworzyła, a następnie prowadziła, Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Finansów Barbara Graban. W posiedzeniu uczestniczyło sześciu członków Komisji 

Budżetu i Finansów (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu), pięciu 

członków Komisji Gospodarczej oraz trzech członków Komisji Społecznej. Komisja Społeczna 

obradowała pomimo braku kworum, jednak nie podejmowała żadnych stanowisk. 

 W posiedzeniu uczestniczyli także: Janusz Kosecki – Burmistrz Miasta, Krystyna 

Bogulska – Skarbnik Miasta, Marcin Hałas - Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzennej i Inwestycji, Marzena Ośko – kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

oraz Justyna Kreja – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Skórczu.  

Tematem obrad było omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Skórcz 

na 2020 rok szczegółowo przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Krystyna Bogulska  

wraz z Burmistrzem Januszem Koseckim.  

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 5, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0.  

W głosowaniach Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Gospodarczej nie brał 

udziału radny Rafał Kosecki, który przybył na posiedzenie komisji dopiero w trakcie 

omawiania przez Burmistrza sprawozdania z prac w okresie międzysesyjnym.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Skórcz na lata 2020 - 2030 przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Krystyna 

Bogulska. 
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W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 5, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0.  

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych szczegółowo omówiła zebranym Skarbnik Miasta Krystyna Bogulska wraz z 

Burmistrzem Januszem Koseckim. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 5 0 0 

Komisja Gospodarcza 4 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta 

Krystyna Bogulska.  

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 5 0 0 

Komisja Gospodarcza 4 0 0 
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 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Miejskiej Skórcz z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust. 3 Ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok 

przedstawił zebranym Burmistrz Miasta Janusz Kosecki. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 5, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0.  

 Projekt uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej Skórcz przedstawił zebranym Burmistrz 

Miasta Janusz Kosecki. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 5 0 0 

Komisja Gospodarcza 4 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi raz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania przedstawiła zebranym Marzena Ośko – kierownik Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Skórczu. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 
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- „za” przyjęciem projektu uchwały – 5, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0.  

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu 

nieograniczonego ustnego lokalu mieszkalnego nr 11 położonego w Skórczu w budynku 

przy ul. Pomorskiej 7, stanowiącego własność Gminy Miejskiej Skórcz przedstawił 

zebranym kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Marcin 

Hałas. 

 Radny Stefan  Wiśniewski powiedział, że najemca tego mieszkania zmarł w wyniku 

następstw wypadku na przejściu dla pieszych.  

 Radna Barbara Bukowska powiedziała, że już po tym wypadku nie doszedł do siebie.  

 Radny Marian Firyn powiedział, że jest to racja, że jest to przejście dla pieszych i jest 

tam niebezpiecznie, ale piesi też nie patrzą i nie dbają o swoje bezpieczeństwo.  

 Radne Barbara Bukowska i Krystyna Bednarska mówiły o tym, że tutaj dwie strony 

muszą być ostrożne i odpowiedzialne, jednak kierowcy jeżdżą tam bardzo szybko i nie zwracają 

uwagi na pieszych. Jeden się zatrzyma, a drugi przejedzie.  

 Radny Stefan Wiśniewski zauważył, że było tam dodatkowe światło i przy modernizacji 

oświetlenia zostało zdjęte. To przejście było wtedy dobrze doświetlone. To światło jest 

naprawdę potrzebne tam. Można by się zastanowić, żeby tam dać światło o większej mocy, 

albo drugą oprawę.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że z rozmowy z dyrektorem wie, że koncepcja 

jest taka, by było tam to żółte pulsacyjne światło plus doświetlenie osobne takimi lampami jak 

mamy doświetlone przejścia na Osiedlu Leśnym. Wtedy to światło będzie bezpośrednio nad 

przejściem.  

 Radny Roman Pietrzykowski powiedział, że trzeba po raz kolejny wysłać zapytanie. 

Trzeba nękać pismami, wysyłać wniosek za wnioskiem, bo inaczej nic nie zwojujemy. To jest 

taki mój wniosek.  

 Burmistrz powiedział, że w ramach planu do budżetu chcemy spróbować zrobić kilka 

przejść w mieście w taki sposób, jak mamy zrobione na ul. Piaskowej. Taki mamy plan, a 

zobaczymy, jak nam się uda ten budżet poskładać.  
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 Radny Roman Pietrzykowski stwierdził, że drogi wojewódzkie są niestety dla nas kulą 

u nogi. Zamiast pomagać, to my mamy raczej przez nich utrudnienia i najlepiej byłoby po 

prostu je wyciąć ze Skórcza.  

 Radna Krystyna Bednarka zauważyła, że tam jest teraz też większy ruch, bo jak wyjadą 

z galerii, to do tego przejścia dla pieszych już zdążą się rozpędzić. I tam naprawdę szybko 

jeżdżą.  

Naprawdę jest coraz gorzej i ostatnio też było o włos od tragedii, bo zahaczył rowerzystę przy 

przejściu. Rowerzysta stał przy przejściu dla pieszych. Całe szczęście, że nic mu się nie stało.  

 Burmistrz Janusz Kosecki zapewnił, że pismo w sprawie przejścia dla pieszych po raz 

kolejny zostanie wysłane do ZDW. Ja myślałem, żeby wyjść z propozycją zrobienia 

dokumentacji na zatoczkę przy małych bloczkach, bo tutaj rzeczywiście teraz przy tym 

wyjeździe z galerii zrobiło się gęsto.  

 Radny Henryk Czarnecki powiedział, że przydałoby się utwardzenie koło sklepu GS. 

Chodzi o chodnik koło naszego sklepu. Nasz sklep jest na granicy, chodnik jest już 

województwa. 

W związku z brakiem dalszych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 5 0 0 

Komisja Gospodarcza 4 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu budynku przy ul. Głównej 40b na okres 10 

lat przedstawił zebranym kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i 

Inwestycji, Marcin Hałas. 

 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 
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 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 5 0 0 

Komisja Gospodarcza 4 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości będących własnością 

Gminy Miejskiej Skórcz na okres kolejnych 3 lat przedstawił zebranym kierownik Referatu 

Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Marcin Hałas. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 5 0 0 

Komisja Gospodarcza 4 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości będących własnością 

Gminy Miejskiej Skórcz i zgody na ich dzierżawę na okres 5 lat przedstawił zebranym 

kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Marcin Hałas. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 5 0 0 

Komisja Gospodarcza 4 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego  

dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej w Skórczu przedstawił zebranym Burmistrz 

Miasta Janusz Kosecki.  
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W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 5, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0.  

 W kolejnej części posiedzenia komisji Burmistrz Janusz Kosecki omówił swoje 

sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. W trakcie omawiania sprawozdania 

na salę obrad dotarł radny Rafał Kosecki. 

 W trakcie omawiania sprawozdania Burmistrz Janusz Kosecki zaznaczył, że jest 

przeciwnikiem organizacji biegu niepodległościowego w okresie pandemii. W tej chwili nie 

można się spotykać powyżej 10. osób, a co dopiero organizować bieg przez miasto dla 150. 

osób. Organizatorzy sugerują, że może nie na stadionie, a na terenach leśnych, a tereny leśne 

należą tak naprawdę do Gminy Osiek. Ewentualnie u nas miałoby być wydawanie numerków 

z okna jednego z pomieszczeń na stadionie. Natomiast daliśmy sobie czas do końca 

października, żeby zobaczyć, jak sytuacja będzie wyglądała. Ja mówię oficjalnie, rozmawiałem 

też z panem starostą, bo starostwo też ten bieg współfinansuje i starosta również jest przeciwny 

organizacji tego biegu w obecnej sytuacji. Uważam, że to nie jest teraz czas, żeby robić tego 

typu zgromadzenia. Tłumaczenie, że to są osoby zdrowe, bo są aktywne fizycznie… To jest 

prawda, ale takie osoby też przenoszą wirusa. W maseczkach nie pobiegną, a jeden drugiemu 

może coś sprzedaż i może oni faktycznie nie zachorują, ale przyniosą to do swoich domów. Na 

terenie miasta w ogóle nie ma opcji, żeby biegali bez maseczek, bo też poszukaliśmy w 

wytycznych Ministerstwa Zdrowia, że nawet jak ktoś chce biegać na terenie miasta, to musi to 

robić w maseczce. Zobaczymy jakie będą obostrzenia w dniu jutrzejszym. Pewnie będą to 

informacje dotyczące objęcia całego kraju strefą czerwoną oraz jeszcze inne wzmocnione 

obostrzenia. Takie jest moje stanowisko w tej kwestii. Nie wiem, co Państwo na to, ale tyle 

imprez się nie odbyło w tym roku, nawet nasza urodzinowa, kiedy była niższa zachorowalność, 

że uważam, że w tej chwili ten bieg nie powinien się odbyć. 

 Radny Marian Firyn powiedział, że to bardzo prawidłowa decyzja. Pytał również o 

oznakowanie wjazdu na Osiedle Leśne, bo ciągle wjeżdżają tam przez pomyłkę. Sygnalizował 

również, że jedna z nowych lamp się nie pali.  
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 Kierownik Marcin Hałas odpowiedział, że zostało w tej sprawie wysłane pismo do 

ZDW do Starogardu, a oni to dalej wysłali do Departamentu Infrastruktury Urzędu 

Marszałkowskiego, bo oni się zajmują oznakowaniem na drogach wojewódzkich.  

 Radny Stefan Wiśniewski pytał odnośnie ul. Ogrodowej koło Mariusza Langowskiego. 

Tam już byliśmy na początku kadencji, ale ta sprawa została zapomniana. Przy opadach znowu 

mu tam z drogi leci z drogi deszczówka na jego posesję. Już kilkakrotnie pytał, czy coś w tym 

kierunku będzie robione? Zostało coś podjęte wtedy, ale na razie jest spokój.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że tak naprawdę nic w tym kierunku nie zostało 

zrobione. Tam są płyty betonowe. Tam ewentualnie możemy zrobić odwodnienie liniowe i 

puścić tą wodę na drugą stronę, bo tam jest rów. To jest jedno z najtańszych rozwiązań.   

 Radny Roman Pietrzykowski powiedział, że trzeba się będzie poważnie zastanowić nad 

ulicą Kościelną, ponieważ tam znowu leci. Prawdopodobnie konieczne będzie zlokalizowanie 

i usunięcie niezidentyfikowanego przyłącza sanitarnego. Teraz to chyba się nie uda, trzeba to 

będzie zrobić w przyszłym roku.  

 W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodnicząca Komisji Budżetu 

i Finansów Barbara Graban zakończyła wspólne posiedzenie komisji o godz. 17.10. Protokół 

zawiera 8 ponumerowanych stron maszynopisu i 1 załącznik.  

 

 

              Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

                  Barbara Graban 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 23.10.2020 r. 


